
Aena evita pronunciar-se sobre la cessi� de l'aeropor t de

Girona

El director de la xarxa d'aeropor ts af irma que �s un tema pol�tic fora de les compet�ncies

gestores

Tamb� evita responsabilitats en la caiguda de viatgers i subratlla que han fet la feina

Vista de la sessi坦 del Cercle d'Infraestructures

celebrada ahir al mat鱈 a la Cambra de Comer巽 de

Girona Foto: JOAN SABATER.

El director de la xarxa d'aeropor ts d'Aena, Fernando Echegaray, no

va respondre ahir les expectatives i no es va manifestar. Echegaray

va visitar Girona per par ticipar en una sessi� del Cercle

d'Infraestructures en un moment en qu� l'aeropor t de Girona est� al

centre de l'actualitat, tant per la pol�mica sobre la titularitat dels

terrenys Ðque en el seu dia va cedir la Diputaci� a l'Estat i dels

quals mai s'han canviat les escripturesÐ que podria ajudar a la

pretensi� de la Cambra de Comer� d'assumir-ne la gesti�, com per

la preocupant caiguda del nombre de viatgers.

En el primer tema, Echegaray va esquivar les preguntes del president de la Cambra de Comer�, Dom�nec

Espadal�, argumentant que era un tema Òpol�ticÓ i que ell no tenia Òni posici� ni al�adaÓ per contestar. ÒSi es

privatitza Aena i com, �s un tema que sur t fora de nosaltres com a gestors aeropor tuarisÓ, va dir. Espadal�, en

les conclusions f inals, va expressar la seva esperan�a que Brusseláles no accepti el pla de vendre els aeropor ts

en bloc. A la sala no hi havia ning� de la Diputaci�, que encara estudia la situaci� i ara vol esperar qu� hi diu el

govern estatal ÐCiU ha dut el tema al Congr�sÐ abans de pronunciar-se.

Davallada de viatgersEchegaray va presentar dades de la xarxa d'Aena i va destacar que el 2014 s'est�

remuntant, per� quan va parlar de l'aeropor t de Girona Ðon continua la davalladaÐ es va centrar s subratllar que

del 2004 al 2013 s'hi ha fet Òuna inversi� molt for taÓ de 142,5 milions i que ara Òs'ofereix un producte bo en tarifes,

infraestructures i qualitat, i gesti� econ�micaÓ. Aix�, va destacar que Òt� una infraestructura per cr�ixer f ins i tot

per sobre del nivell on havia arribatÓ. Tamb� va remarcar l'Òesfor�Ó que s'ha fet perqu� tingui unes taxes Òun 30%

m�s redu�des que les que li correspondrien per midaÓ, cosa que el fa atractiu com a complementari de

Barcelona, ja que aqu� es paga nom�s un ter� que al Prat. A m�s, va explicar les bonif icacions que s'han

implementat arreu, arran de la davallada de Barajas, de f ins al 100% per afegir freq��ncies o rutes noves.

Per tot plegat, respecte a la caiguda del nombre de viatgers i vols de Girona, va af irmar que Aena havia fet la

seva par t de feina i que aconseguir millors xifres era Òfeina de tothomÓ. Aix�, va considerar que es tracta d'Òuna

q�esti� d'alienaci� d'interessosÓ i que cal treballar junt amb empresaris i administracions locals, i que com m�s

activitat hi hagi que faci atractiva Girona Òm�s vindran les companyiesÓ.

Echegaray, sense tenir en compte les dades d'aquest any, va dir que l'aeropor t giron� Òs'est� estabilitzant al

voltant dels

3 milionsÓ i va remarcar la seva estacionalitat (el 2013 el 83% dels passatgers van ser a l'estiu). Del 2014, nom�s

va informar de les companyies que augmentaran vols (Transavia, Wizz Air i Thomson Airways) i dels mercats

que creixeran (Holanda, B�lgica, el Marroc i Ucra�na).
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